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Yap ı land ı rma  sonras ı  i l k  müdür ler  top lant ıs ı  Verg i  Da i res i  Başkan ımız  R ı fat  Eng in ,  Grup
Müdür ler imiz  ve  Müdür ler imiz in  kat ı l ımıy la  10  Ağustos  2017  Perşembe  günü  Bornova
Verg i  Da i res i  H izmet  B inas ı  Eğ i t im  Sa lonunda  gerçek leşt i .

 

Top lant ıda  Verg i  Da i res i  Müdür lük ler in in  ça l ı şmalar ı ,  i ş  ve  i ş ley iş ler iy le  i lg i l i  sorun  ve
öner i le re  de  değ inen  Verg i  Da i res i  Başkan ı  R ı fa t  Eng in ,  “6736  ve  7020  Say ı l ı  kanunlar ın
taks i t i ,  Motor lu  Taş ı t la r  verg is i  ve  ge l i r  verg is i  2 .  Taks i t le r i  i le  6183  say ı l ı  yasaya  göre
yapı lan  taks i t lend i rmeler in  taks i t le r i ,  d iğer  yap ı land ı rma  kanunlar ın ın  taks i t le r i  ve
vades i  temmuz  ay ına  ge len  d iğer  verg i  ve  ceza lar ın  heps in in  b i rden  ödeme  süre ler in in
ayn ı  aya  denk  ge lmes i  sebebi  i le  yaşanan  yoğunluktan  ve  öze l l ik le  31.07.2017  tar ih inde
çok  geç  saat lere  kadar  gösterd iğ in iz  gayret  ve  özver i l i  ça l ı şmalar ın ızdan  do lay ı  teşekkür
eder im.  “ded i .

 

Top lant ın ın  as ı l  konusunun  “  Tahs i la t  Seferber l iğ i”  o lduğunu  vurgu layan  Engin ,  “Bundan
sonra  kamu  a lacağ ın ın  tahs i l ine  yöne l ik  ça l ı şmalar ımıza  h ız  vererek  ka ld ığ ımız  yerden
devam  edeceğiz .”ded i .

 

 

Verg i  Da i res i  Başkan ımız  R ı fat  Eng in ’ in  konuşmalar ın ın  ard ından  Tahs i la t  Müdür lüğünce
yapı lan  b i lg i lend i rme  sunumlar ıy la  top lant ı  sona  erd i .  
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